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Höllstraße 11 
78333 Stockach

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Light for Professional Use

ZORN lighting know-how can be found in numerous technical applications. ZORN doesn’t supply off-the-shelf lamps, but rather develops individualised
solutions. Requirements such as brightness, service life, colour temperature and spectral range are precisely ascertained and brought to fruition in the
form of optimised results in cooperation with the customer. And we don’t just offer advice with regard to the light source, the type of glass and the lamp
socket. Details like dimensioning of the light bulb and a requirements analysis for later series production are part of the standard programme at ZORN.
Our philosophy is named: “Focus on Quality“. We assure quality throughout the entire development and manufacturing process by means of extensive
material and production inspections.

Company Profile of Zorn GmbH & Co KG

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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